
Referat af bestyrelsesmøde i Aktivitetshuset Solhjem 3. aug. 2022 kl. 17:00 

Mødt var: Kresten Andersen (KA), Jørn Zyd Jensen (JZ), Kim Nygaard Hansen (KN), Erik Andresen (EA), 
Jørgen Vendelbo (JV), Jørgen Holt (JH), Elna Jensen (EJ), Joachim Bremer (JB)  

1: Velkomst 

 EJ bød velkommen – EJ valgt som ordstyrer, KN valgt som referent.  
 

2: Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 Referat fra seneste møde den 8. juni 2022 blev godkendt uden bemærkninger 
 

3: Kort status økonomi 

 Der kom en kort gennemgang af økonomi, der jo ser noget bedre ud efter udlejning til turister. 
Der vil komme et møde i de kommende uger med A-team, hvor vi gennemgår sommerens 
udlejning.  
 
Ved gennem af statistikker for udlejningen er det tydeligt at vi skal forberede og annoncere 
udlejningssæsonen tidligere næste gang. 
 
Det har været en stor lettelse at kunne få sengetøj fra Refina i Frederikshavn. 
 

4: Igangværende sager 

 Joachim redegjorde for arrangement med landsbyrådet den 13. august på skolen, der vil komme 
mere ud i de kommende dage. Joachim og Kresten vil repræsentere UH og Solhjem. 
 

5: Sommermarked 20. og 21. august 

 Der er indrykket plakat i 2 sogne. Der laves yderligere opslag på facebook i den kommende tid. 
Telte og andet afhænger af vejret. Kresten vil lave skilte der sættes op ud til vejen.  
 
Vi vil holde møde med nogle af markedsdeltagerne i den kommende uge. Markedsplan bliver 
opdateret med det aftalte under best.mødet. Der er foreløbig ikke så mange udstillere, men 
erfaringsmæssigt kommer de fleste i sidste øjeblik. 
 

6: Eventuelt 

 Næste møde aftalt til 14. sept. Kl. 17.00 

Referent: Kim Nygaard Hansen 

 


